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علی نعمتی

خدا دوستش داشت

با توجه به میانگین قدی خط حمله گل گهر و البته ارسال های این تیم برای 
کی روش، تبریزی و بعد یونس شاکری، یحیی از علی نعمتی در دفاع چپ بهره 
برد تا شماره 6 مثل دربی دوباره فیکس شود اما پنالتی دقیقه 7 و خطایی که او 
روی تبریزی مرتکب شد، باعث شد این مدافع را در موقعیت بدی قرار دهد. با 
این حال خدا دوستش داشت که پنالتی گل نشد و نعمتی مقصر باخت احتمالی 

لقب نگرفت. جالب اینکه نعمتی اعتراضی هم به تصمیم داور نداشت.

ولسلی ننکا

قدردان شماره یک بیرو

مربی برزیلی گلرهای پرسپولیس قبل از ترک زمین دروازه بان سرخ ها را در 
آغوش گرفت و به شاگردش بابت نمایش خوبی که مقابل گل گهر داشت تبریک 
گفت. مطمئناً او بیشتر از هر فرد دیگری در کادر فنی و تیم پرسپولیس از این 
نمایش درخشان خوشحال بوده چون مسئول مستقیم عملکرد گلرهاست. به 
نظر می رسد بیرانوند و ولسلی رابطه بسیار خوبی دارند، ضمن اینکه از ارتباط 

مثبت بین این مربی با گلرهای پرسپولیس تعریف و تمجید زیادی می شود.

وحید امیری

کاپیتانی خوش یمن

با بیرون ماندن امید عالیشــاه و کمال کامیابی نیا، در ســیرجان وحید امیری 
جلوتــر از ســایر بازیکنــان به میدان رفــت و بازوبند کاپیتانی را به بازو بســت، 
کــه ایــن کاپیتانــی برای خــودش و پرســپولیس خوش یمن بــود. جالب اینکه 
امیــری در ایــن بــازی بــاز هــم تغییر پســت داشــت و بــه نوعی مهاجــم کاذب 
تیــم بــه حســاب می آمــد که البتــه در موقعیت گلزنــی قرار نگرفــت اما یحیی 

از تــاش و دوندگــی اش راضــی بود چراکــه تعویضش نکرد.

از کمپ سرخ
13پرسپولیس

 zمصاحبه

ســبق  ا فبــک  شــوری ها محســن عا
پرسپولیس یکی از بهترین هافبک های 
تاریــخ باشــگاه پرســپولیس بــه لحــاظ 
پاســوری و طراحی محســوب می شــود. 
عاشــوری در رابطــه بــا شــرایط فعلــی 
پرســپولیس و بــازی ایــن تیــم بــدون 
مهاجــم با ما بحــث فنی انجام می دهد.

از بحث پیوستن عیسی آل کثیر 
به پرسپولیس گفت و گوی مان را 

شروع کنیم.
درست است که عیسی یک سال از 
شرایط بازی دور بوده اما من معتقدم که 
انگیزه زیادی دارد و اگر بدنش شرایط 
خوبی داشته باشد از آنجا که قدرت 
دوندگی و جنگندگی خوبی دارد و در نقاط 
کور دفاع حریفان جاگیری خوبی دارد، 
به نظرم در فاز گلزنی به درد پرسپولیس 

می خورد.
در رابطه با دیاباته و شرایطش 
که گفته می شود قادر به انجام 

تمرینات سنگین نیست چه 
صحبتی دارید؟

به هر حال بعضی از بازیکنان شاید 
بازیکنان تمرینی نیستند چه بسا که 
بازیکنان بزرگی هم داشتیم که تمرین 
سنگین نمی کردند اما باز هم بهترین 
نمایش را در بازی ها داشتند و فقط شاید 
یک جلسه تمرین سنگین قبل از بازی 
انجام می دادند. دیاباته هم بازیکن خوبی 
است. در این بین امیدوارم که هر چه 
زودتر به شرایط آمادگی مطلوب برسد 
چون در این صورت حتماً می تواند به 

تیم کمک کند.
در رابطه با بازی پرسپولیس مقابل 
گل گهر که عماً سرخپوشان مقابل 

این تیم بدون مهاجم بازی کردند 
چه نظری دارید؟

یادم می آید در مقطعی بارسا هم بدون 
مهاجم بازی می کرد و به نوعی شماره 9 
کلاسیک نداشت و با وینگرها و به صورت 
چرخشی با یک مهاجم خوب بازی می کرد. 
پرسپولیس به نوعی شناور بازی می کرد و 

به خواسته اش هم رسید.
با روش بازی مقابل گل گهر تیم 

پرسپولیس می تواند مقابل 
نساجی هم به خواسته اش برسد؟

وقتی مهاجم تخصصی داشته باشید 
خیلی به تیم تان کمک می شود اما اینکه 
ایجاد موقعیت داشته باشید و در زمین 
حریف سعی کنید روزنه پیدا کنید و در 
ضربه زنی دقت لازم داشته باشید حتماً 
می توانید به خواسته تان برسید. در این 
بین البته هافبک ها بهتر هستند اما باید 
دید در چنین شرایطی هافبک ها چقدر 
ایجاد موقعیت می کنند و تیم در این 
وضعیت می تواند با این نفرات زیاد در 
محوطه جریمه حریفان موقعیت ایجاد 
کند که این نکته در پیروزی یک تیم در 
چنین حالتی بسیار مهم و تأثیر گذار است.

شایعه حضور منشا و بحث 
جایگزینی اش با یکی از مهاجمان 
پرسپولیس هم شنیده می شود، 
فکر می کنید آقای گل فصل قبل 
که البته یک نیم فصل گلی نزده 

می تواند در پرسپولیس موفق 
باشد؟

این یک نسخه عمومی نیست و مهم این 
است که مربی با توجه به شرایط تیمش 
تصمیم می گیرد، از این رو شاید منشا به 
درد پرسپولیس بخورد و در شرایط جواب 
دهد و شاید هم نتواند در پرسپولیس 
جواب دهد. بازی مس رفسنجان مقابل 

استقلال را دیدم و به نظرم این تیم در 
بخش دفاعی خوب بود و انسجام قابلی 

داشت.
در رابطه با استفاده از بازیکنان 
تیم های پایه در پرسپولیس چه 

نظری دارید که یحیی خیلی خوب 
از آنها در چند بازی اخیرش بهره 

گرفته است.
تیم هایی مانند پرسپولیس شرایطی برای 
استفاده از بازیکنان جوان ندارند مگر 
آنکه بازیکن جوان خیلی تاپ و شرایط 
ایده آلی داشته باشد اما به هر حال این 
نکته خوب و مهمی است که بازیکنی 
مانند عمری و بازیکنان جوان دیگر 
بتوانند در تیم بزرگسالان پرسپولیس 
خودشان را خیلی خوب نشان دهند و 

بدرخشند.
در بازی مقابل نساجی و از 

آنجا که مطهری مانند حسینی 
شناخت خوبی از افکار یحیی 

دارد سرخپوشان قادر به پیروزی 
خواهند بود؟

حسینی کارش را بلد است و مربی 
باتجربه ای محسوب می شود اما شرایط 
بازی پرسپولیس مقابل نساجی متفاوت 
خواهد بود ضمن اینکه در حال حاضر 
شرایط بازی سرخپوشان و روند بازی شان 
بسیار خوب است. البته همه چیز درون 
زمین و نتیجه به شرایط بازیکن ها و 
عملکردشان در زمین بازمی گردد، با وجود 
این معتقدم پرسپولیس شانس زیادی 

برای برتری مقابل نساجی دارد.
شنیده می شود باشگاه 

پرسپولیس به درخواست 
سرمربی تیمش خواهان جذب 
مغانلو، نورافکن و حتی معاوضه 

بازیکنانش با این دو مهاجم شده 
است!

بعد از آخرین مصاحبه ام با شما شاهد 
آن بودم که پرسپولیس شرایط خوبی 

داشته و بعید می دانم پرسپولیس نیاز 
به بازیکن داشته باشد مگر آنکه بحث 

تقویت مطرح باشد.
به نظرتان مغانلو بهتر از عبدی 

است؟
مغانلو بازیکن خوبی است اما عبدی به 
نظرم از مغانلو بهتر است. در واقع جدا از 
بحث های روحی روانی من معتقدم عبدی 
اگر به حجم عضلاتش اضافه می کرد و 
ضعف بدنی اش را برطرف می ساخت حتی 
می توانست بهتر از مغانلو هم باشد چون 
سرعتش بهتر از مغانلو است و از آنجا که 
عبدی از قدرت سرزنی خوبی هم بهره 
می برد اگر مشکل بدنی اش را برطرف کند 

حتماً می تواند بهتر از مغانلو بازی کند.
چرا مانند خودتان در پرسپولیس 

شاهد حضور هافبکی خاق در 
تیم فعلی نیستیم؟!

دست یحیی در همه پست ها پر است. 
در این بین شاید بحث خلاقیت مطرح 
باشد که سروش بازیکن خلاقی مطرح 
می شود اما او شاید روند سینوسی داشته 
و مانند زمان حضورش در سپاهان ظاهر 

نشده است.
در رابطه با بازی هافبک های 

جوانی مانند اسدبیگی چه نظری 
دارید؟

سینا را از لیگ یک می شناسم. او بازیکن 
هوادار بود که من خواهان حضورش 
شدم که البته این امر میسر نشد و در 
نهایت سینا به ذوب آهن رفت. سینا و 
کمال و میلاد سرلک بازیکنان خوبی 
هستند و خوب بلدند نبض بازی را بگیرند 
که در این بین بحث خلاقیت مطرح است 

که باید به آن توجه داشت.
چرا بعد از سال ها مربیگری 

در پرسپولیس و چند تیم لیگ 
یکی، این فصل با تیمی به توافق 

نرسیدید؟!
از سه تیم لیگ یکی پیشنهاد داشتم اما 

با آنها به توافق نرسیدم و جواب رد دادم.
در رابطه با بحث رایج این روزها 

فکر می کنید انتخاب النصر برای 
رونالدو انتخابی درست بود؟

له  مسأ ین  ا به  ید  با ما 
شیم  با شته  ا د توجه 

که رونالدو به هر چه 
می خواست رسید، از 
طرفی نمی توانست 
با منچستریونایتد 
کنار بیاید، به همین 
دلیل در چنیــــــــــن 
شرایطـــــــــــی تیمی 
کرد  ب  نتخا ا را 
ر  بسیا پول  که 

هنگفتی را به 
او می داد که 
ز  به نظرم ا
این حیث و 
با توجه به 
یطی  ا شر
که داشت 
و  لـــــــــد نا و ر

بهتریـــــــــــــــــــن 
تصمیم را گرفت.

اما فکر نمی کنید 
اگر تیمی مانند 

اسپورتینگ 
لیسبون را انتخاب 

می کرد برایش بهتر 
بود؟

او در اسپورتیگ بوده و 
بازی در آنجا را تجربه 
کرده به همین دلیل 
حتماً رونالدو با در نظر 
گرفتن همه مسائل 
تصمیم  یـــــــن  بهتر
لنصر  را گرفته و ا
کرده  نتخاب  ا را 

است.

یحیی بدون مهاجم پیروز شده، باز هم می تواند با این روش برنده شود

باغمیشه: تصمیم لوکادیا قبل از دربی بی شرمانه بود

ســبق  ا جــم  مها  ، غمیشــه با علــی 
پرســپولیس معتقــد اســت ســرمربی 
پرســپولیس باهــوش بالایــش موفــق 
شــده حتی در شــرایطی که پرســپولیس 
بــه لحاظ مهاجم شــرایط خوبی ندارد در 
مقابــل تیــم مدعــی گل گهــر هــم نتیجــه 

خوبــی بگیــرد.

در رابطه با بازی پرسپولیس بدون 
مهاجم چه نظری دارید؟

پرسپولیس به لحاظ مهره ای و خط حمله 
کمبود دارد. در این بین وقتی با تک 
مهاجم بازی می کنیم متوجه عملکرد بد 
خط حمله پرسپولیس می شویم چون 

عبدی شرایط خوبی نداشته و پاکدل 
هم بعد از مصدومیت برگشته و به هر 
دلیل مهاجمان پرسپولیس نتوانسته اند 

خودشان را نشان دهند.
در خصوص جدایی لوکادیا از 

پرسپولیس چه صحبتی دارید؟
لوکادیا واقعاً به شکل عجیب و غریبی از 
پرسپولیس جدا شد و به کشورش رفت 
و پرسپولیس را در آستانه بازی حساس 
دربی ترک کرد که این امر می توانست 
مشکلات خیلی بزرگتری را به وجود 
بیاورد اما مربی باهوشی مانند یحیی 
سیستم تیمش را به گونه ای چید که 

موفق شد ضعف تیمش را جبران کند.
در رابطه با جذب عیسی چه نظری 

دارید و فکر می کنید این مهاجم 
می تواند برای پرسپولیس مثمر ثمر 

واقع شود؟

عیسی یکی از بهترین گزینه هاست و 
در فاز حمله اگر 30-20 دقیقه هم به 
میدان بیاید قادر است که کارش را به 
نحو احسن انجام دهد چون توانایی 
بالایی در گلزنی دارد. عیسی درست 
است که از بازی دور بوده اما حتماً 
می تواند به پرسپولیس کمک کند. خود 
من هم بیشتر به عنوان بازیکن ذخیره 
به میدان می آمدم اما گل های حساسی 
برای پرسپولیس زدم. از این  رو به من 
تعویض طلایی می گفتند. به همین دلیل 
معتقدم حداقل عیسی هم تا زمانی که به 
فرم کامل برسد قادر است حکم تعویض 
طلایی را برای پرسپولیس داشته باشد.

اما بدون مهاجم پرسپولیس باز 
هم می تواند موفق به نتیجه گیری 

شود؟
من فکر می کنم پرسپولیس با استفاده 

نایی بازیکنانش در  از قابلیت و توا
جا به جایی ها و مسائل خوب فنی دیگر 
حتماً می تواند در بازی های دیگر هم 
بدون مهاجم بازی کند و به خواسته ا ش 
برسد. از سویی وقتی سیستمی جواب 
داده دلیلی ندارد که از آن سیستم دوباره 

استفاده نکنیم.
مقابل نساجی به دلیل شناخت 

خوب مطهری از یحیی، پرسپولیس 
غافلگیر نخواهد شد؟

 . رد ا د هوشی  با بی  مر لیس  پرسپو
مربی که با یک سیستم در طول یک 
بازی شاگردانش را به مصاف حریفان 
نمی فرستد. به همین دلیل با روش های 
متفاوتی که پرسپولیس دارد و به نوعی 
شناور بازی می کند حتماً قادر است که 
تیم نساجی را هم شکست دهد و صدر را 
کماکان در اختیار خودش داشته باشد.

 در رابطه با دربی خیلی اصرار دارید 
که مطلبی را مطرح کنید؟

بله من معتقدم که یحیی روی هوش 
خودش توانست دربی را درآورد چون 
لوکادیا در بدترین زمان ممکن تیم 
را ترک کرد و از پرسپولیس رفت و به 
نوعی موجب شوکه شدن اعضای تیم 
و هواداران شد. به همین دلیل معتقدم 
که فقط به خاطر هوش یحیی بود که 
پرسپولیس توانست دربی را به شکل 
خوبی به پایان ببرد. حرکت لوکادیا اصلاً 
درست نبود و به نوعی بی شرمانه بود. 
مهاجمی که داستان خوبی از خودش در 
پرسپولیس به جا نگذاشت و در شرایطی 
بسیار حساس تیم پرسپولیس را ترک 
کرد. به هر حال با مدیریت خوب یحیی، 
تیم توانست دوباره شرایط خوبی داشته 

باشد و در صدر خودش را حفظ کند.

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار

مسعود قراگزلو
روزنامه نگار

 zگزارش

اختلاف باشگاه با 
رویانیان

محمد رویانیان مدیرعامل پیشین 
پرسپولیس یک سال قبل حکم 
گرفته ولی تا امروز حساب باشگاه 
پرسپولیس را نبسته است. در 
اینکه وی از پرسپولیس طلب دارد 
و شکایت کرده اختلاف نظری 
میان او و باشگاه پرسپولیس 
کنون درخواست  ما ا نیست ا
پرداخت مطالبات به همراه جرایم 
دیرکرد آن موجب اختلاف نظر بین 

طرفین شده است. 
معاون حقوقی پرسپولیس گفته: 
»رویانیان یک میلیارد و 920 
میلیون تومان طلبکار است که 
توافق کردیم این مبلغ را پرداخت 
کنیم تا پرونده مختومه شود.« با 
وجود این بررسی ها نشان می دهد 
مبلغ گفته شده، مبلغ پایه است 
و رویانیان برای دریافت این مبلغ 
پایه توافقی نکرده بلکه پول را به 
همراه جرایمش می خواهد. چرا 
که 9 سال از آن ماجرا می گذرد و 
الان با آن پول در جنوب شهر هم 
نمی توان خانه خرید چه برسد به 

جماران در شمال شهر.

 
کمک داور پنالتی 

گرفته بود
زی  با ئلی که در  ز مسا ا یکی 
ق  تفا ا لیس  پرسپو  – گل گهر 
7 مسابقه  افتاد پنالتی دقیقه 
بود که داور جوان علیه سرخ ها 
گرفت و البته با مهار بیرانوند 
تبدیل به گل نشد. همان 
روز مسابقه 5 کارشناس 
داوری متفق القول گفتند 
امیرسامان سلطانی داور 
بقه اشتباه  جوان مسا
کرده و شانس آورده که 
این پنالتی گل نشده 
ی  ز با نتیجه  ر  د تا 
تأثیر بگذارد اما حالا 
یک موضوع جدید 
مشخص شده است.  
اینکه داور جوان بازی 
با پرچم کمکش مبنی 
بر خطا پنالتی گرفته و 
احتمالاً خودش چیزی 
ندیده است.  جالب اینکه محمد 
فنایی کارشناس داوری برنامه 
شب های فوتبالی هم مثل دیگر 
کارشناسان داوری اعلام کرد 
ق  تفا ا ین صحنه  ا یی در  خطا
نیفتاده است. فنایی به موضوع 
اعلام خطا توسط کمک داور اشاره 
کرد که از نگاه داور به کمکش قبل 
از سوت زدن این فرضیه درست به 

نظر می رسد.
 

امید عالیشاه 
مشکلی ندارد

امید عالیشاه به دلیل مصدومیت 
دیدار پرسپولیس مقابل گل گهر 
سیرجان را از دست داد اما به نظر 
می رسد مشکلی برای همراهی 
تیمش در بازی با نساجی ندارد. 
گفته می شود شاید لازم باشد از 
عالیشاه  ام آرآی گرفته شود چرا 
که مصدومیت قدیمی عالیشاه 
او را از تمرینات گروهی دور نگه 
داشته. از طرفی شنیده شده 
عالیشاه با رسیدن به نقاهت از 
روز یکشنبه تمرینات خود را برای 
همراهی پرسپولیس آغاز کرد 
و با ادامه این روند و در صورت 
تأیید کادرفنی قادر خواهد بود 
پرسپولیس را در هفته پایانی 
نیم فصل اول لیگ برتر همراهی 
کند. کاپیتان پرسپولیس دیروز در 
سالن وزنه حضور داشت و همراه 

با همبازیانش تمرین کرد.
 

سه شنبه   13  دی 1401  سال بیست و ششم    شماره 7216  

اتفاقاً کریس رونالدو بهترین تصمیم را گرفت

 عاشوری: عبدی حجم عضلاتش
را اضافه کند از مغانلو بهتر است


